
KS Tabor
Borci o sodalno zdravstvenem stanju svojh članov - V začetku februarja

so člani KO ZB NOV Tabor na pogovoru s predstavniki občinske borčevske
organizacije razpravljali o problematiki s pcdročja socialnozdravstvenega sta-
nja. Govorili so o organiziranju in izvajanju sosedske pomoči, dodeljevanju
denarnih pomoči, stanovanjski problematiki borcev, o zdravstvenem in social-
nem stanju in drugih vprašanjih s tega"področja. Ob tem so povedali, da svoje
bolne tovariše obiskujejo na domovih in pomagajo kolikor pač morejo. Posvet.
pa so izkoristili tudi za to, da so se pogovurili o organizaciji letošnjih proslav
naše polpretekle zgodovine. V proslave bodo skušali čim bolj vključevati tudi
OŠ Ledina. Sodelovanje borfievske organizacije s krajevno samoupravo je
izredno dobro.

* * • '
Oelovna soclalna komlslja - Komisija za zdravstveno in socialno varstvo ter

socialno skrbstvo pn svetu KS je ena od najbolj delovnih komisij, za kar gre
b.rez dvoma priznanje njeni predsednici Ljerki Mlakarjevj. Sestajajo se redno
vsak prvi torek v mesecu, nesklepčnosti ne poznajo. K delu jih priganjajo tudi
vsakodnevni problemi. Čedalje več krajanov se z zaupanjem obrača na komi-
sijo, saj vedo, da ta še nikdar ni »vrgla v koš« nobene prošnje ali pobude,
ampak jo je obravnavala, iskala rešitve in krajana vedno tudi obvestila o rešitvi.
Na januarski seji so obravnavali prednostni vrstni red za solidarnostna stano-
vanja in na pobudo nekaterih prosilcev poslali strokovni službi priporočilo za
ponovni ogled stanovanjskih prostorov prosilcev. Na dnevnem redu seje so
imeli tudi nekaj prošenj za denarne pomoči, izdali so priporočilo za sprejem
krajanka v dom upokojencev ter priporočilo za prenos stanovanjske pravice..
Seznanili so se tudi s stanjem v nekaterih družinah, kjer vladajo alkohol,
neurejene razmere, zanemarjanje otrok in podobno ter se dogovorili za načln
reševanja.

* • •
•Pogovorlll so se z nabornlkl - Na pobudo komiteja za SLO in DS so se prvi

teden v februarju v dvorani KS zbrali vsi tisti fantje z območja krajevne
skupnosti. ki bodo v kratkem oblekli vojaSko suknjo. Vsi vabljeni so se vabilu
odzvali in prišli, da bi med drugim povedali tudi svoje želje glede enoletnega
bivanja v enotah JLA. V pogovoru z bodočimi vojaki so sodelovali predsedniki
komiteja, KK SZDL, ZRVS, ZK, kadrovske koordinacije pri SZDL, predstavnik
štaba CZ ter tajnik KS Vsi fantje, ki so povečini dijaki tretjih, nekateri pa že
četrtih letnikov srednjih šol, so že sodelovali kot kurirji pri nalogah komiteja za
SLO in DS ter akcijah NNNP. Razgovohli so se o svojem študiju, delu v mladin-
ski organizaciji in KS ter o svojih konjlčkih. Glede na Sole, ki jih obiskujejo pa
bo verjetno največ kandidatov za inzenirske enote. Dogovorili so se, da se
bodo do nastopa svoje državljanske dolžnosti še srečevali v KS pri raznih
akcijah.
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